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Voor u ligt het verslag over 2023 vanuit de Technische Commissie van SCBC  
Reeshof. We hebben opnieuw een bijzonder jaar achter de rug. De Technische  
Commissie is gedurende het jaar meerdere keren bijeengekomen om verschillende  
zaken en onderwerpen te bespreken. 
 
De samenstelling van de Technische Commissie (TC) bestaat sinds 2022 uit de 
volgende leden en is gelukkig tussentijds ongewijzigd gebleven: 
• Bas Visser (voorzitter) 
• Jacqueline van der Put (bestuur, jeugdcommissie) 
• Ferry Janssen 
• Erik van de Sande 
• Malvin van Lissum 
 
Bij de volgende zaken/onderwerpen zijn wij als TC-leden o.a. betrokken geweest: 
• De indeling van de seniorenteams voor het huidige seizoen is gedaan door TC-leden. De 

TC probeert om aan ieders voorkeuren tegemoet te komen, maar dat is helaas niet altijd 
mogelijk. Ook dit jaar hebben we daarin moeilijke beslissingen moeten nemen. Dit niet 
altijd naar ieders tevredenheid. We hebben geprobeerd om onze keuzes altijd toe te 
lichten daar waar nodig was. 

• De indeling van de jeugdteams voor het huidige seizoen is gedaan door Joost Maes, Adri 
Vissers en Bas Visser in overleg met de trainers en begeleiders van de jeugd. Dit jaar 
verliep dit wat lastiger gezien de nieuwe opzet van de jeugd competitie vanuit de Bond. 

• Het competitieseizoen 2023-2024 was ook dit jaar weer een uitdaging gezien er toch 
leden zijn gestopt of zijn weggegaan naar een andere club, gezien we niet aan hun 
wensen tegemoet konden komen. We betreuren dit, maar andere clubs hebben hier ook 
last van. 

• Gezien een langdurige blessure in team 1 zijn we hard opzoek geweest naar een oplossing 
voor een tweede heer, wat uiteindelijk gelukt is. Daarvoor bedanken wij Dennis Laros heel 
erg voor het willen invallen. Maar ook team 2 heeft zich heel flexibel opgesteld door een 
vast speler van door te schuiven en een nieuw lid in hun team op te nemen. Deze 
flexibiliteit van deze spelers heeft ons erg geholpen. Dankjewel geheel team 1 en 2. 

• Hierdoor hebben we dus kunnen spelen met vijf jeugdteams, vijf seniorenteams en een 
midweekteam. 

 
In ons verslag van vorig jaar stond onderstaande: 
Ook dit jaar is gekozen om shuttles van het merk Yonex te gebruiken tijdens trainingen en 
competitiewedstrijden, omdat er nog voldoende voorraad was. De YonexAerosensa 10 wordt 
gebruikt tijdens trainingen en de YonexAerosensa 30 wordt gebruikt tijdens wedstrijden. Je 
wil ook niet midden in de competitie wisselen van shuttles. Voornemen is om in 2023 weer 
eens de keuzes van de shuttles tegen het licht te houden. Gewoon om te kijken of we nog de 
goede keuze daarin maken. 
 



 

 

We zijn hier niet geheel in geslaagd, Blijft een lastige afweging, we zijn opnieuw aan het 
bekijken wat we nu verbruiken en gaan kijken naar de kosten en kwaliteit afweging. De kans 
dat we volgend seizoen gaan spelen met een ander shuttle is daardoor zeker aanwezig. 

 
• Als TC zijn we heel blij dat we aan het begin van het seizoen Jorg van Beurden hebben 

kunnen aantrekken als trainer. Hij heeft dus Stijn Beerkens opgevolgd. Jorg verzorgt de 
trainingen nu op dinsdag. Vanuit ons ook een dank aan Jorg. De reacties die wij horen uit 
deze groep zijn erg positief. Elk jaar blijkt het moeilijk om goede trainers te vinden. 
Inmiddels hebben we voor de jeugdtrainingen en mooie vast groep begeleiders en 
trainers. Waar we heel blij mee zijn is dat zowel ouders maar ook huidige spelers zich 
aansluiten bij deze groep. Waar Manouk Visser dit al eerder deed hebben ook spelers als 
Aniek van Nuenen en Ysa Kalalo zich bij de begeleiders aangesloten. 

 
• Vorig jaar had de TC zich gebogen over de matrix zoals die op de site staat. Onze 

bevindingen hebben we gecommuniceerd naar het bestuur en hoopten dat er 
aanpassingen daarop werden gedaan gezien de matrix aardig verouderd is. Dit heeft 
gedeeltelijk achter de schermen plaats gevonden. Er is nog niets aangepast, omdat 
we aan het kijken zijn naar een nieuwe organisatievorm van de vereniging en dus ook 
de TC. 

• Ook dit jaar hebben we als TC drie keer deelgenomen aan de bestuursvergadering, 
om de onderlinge communicatie te verbeteren. Deze hebben we als zeer nuttig 
ervaren en blijven we dan ook voor het volgende jaar doorzetten. 

• Zoals elk jaar, is de TC medeverantwoordelijk voor veilig sportklimaat. Wanneer de TC 
vindt dat een lid de gedragscode, zoals vermeld in het Huishoudelijk Reglement, niet 
naleeft, zal de TC een gesprek aangaan met desbetreffend lid. Ook wanneer leden zelf 
problemen voorzien, kunnen zij te allen tijde de TC om hulp vragen. Mochten er 
ondanks de begeleiding problemen blijven, kan de TC het bestuur adviseren over 
eventuele passende maatregelen of sancties. Dit is nog altijd van kracht. 

• In het volgende jaar zal de TC zich verder bezighouden met de nog altijd nieuwe opzet 
jeugdcompetitie, en zal samen kijken met het bestuur naar de invulling/ structuur van 
de TC of die misschien anders ingericht kan worden. 

• Als TC staan wij altijd open voor nieuwe mensen die zich bij ons willen aansluiten. 
Hierdoor kunnen we eventuele wisselingen van de TC leden het makkelijker opvangen. 
Voor ideeën/ opmerkingen of wil je meer van ons weten staan wij altijd open voor een 
gesprekje. 

 
Wij hopen op een leuk, maar vooral gezond en een sportief jaar in 2024! 
 
Namens de TC,  
 
Met hartelijke groet, 
 
Bas Visser 
Voorzitter Technische Commissie 


